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1. Opening 

 heet  welkom, zij zal een toelichting geven bij punt 5.  stelt zich kort voor. 

 geeft aan dat hij om uiterlijk 11.45 de vergadering moet verlaten i.v.m. een volgend 

overleg. 

 

2. Mededelingen 

a. Afgelopen week is bericht verschenen over de 112App. Er is richting de journalist 

gereageerd dat een deel van de beschreven feiten onjuist is. Ter voorbereiding 

van het AO van vanmiddag zijn voorbereidingen getroffen om eventuele vragen te 

beantwoorden. De doorontwikkeling van de 112App gaat gewoon door, de start bljf 

afhankelijk van de implementatie van DO112. 

b. Het generieke draaiboek 112 is verstuurd aan de hoofden GMK. 

c. De routeringsmatrix is aan de orde geweest in het hoofden GMK-overleg. Hier is 

ook gevraagd om de matrix nogmaals kritisch te bekijken of de uitwijklocatie de 

capaciteit heeft om de meldingen te ontvangen en of de afspraken hieromtrent 

helder zijn.  

Geconstateerd wordt dat de matrix deels al is achterhaald door bijv. enkele 

samenvoegingen die hebben plaatsgevonden. De leden van het GBO willen graag 

meegenomen worden in de verzendlijst van het generieke draaiboek en de 

bijlages, zij kunnen borgen dat de actuele versie beschikbaar is binnen de eigen 

kolom. 

 

 

3. Goedkeuring notulen en actielijst d.d. 9 mei 2019 

a. Verslag 

Het verslag wordt zonder bemerkingen vastgesteld. De actielijst wordt 

geactualiseerd. 

 

4. Mogelijke maatregelen bij voorzienbare piekbelasting 

De afgelopen periode is de routeringsmatrix diverse malen ingezet vanwege oplopende 

wachttijden. Deze situaties zijn geanalyseerd en  geeft een korte toelichting op de 

bevindingen. Geconstateerd wordt dat de CaCo in diverse meldkamers niet 24/7 aanwezig 

is waardoor het lastig om zaken af te stemmen. Het is niet duidelijk wie gebeld moet 

worden. Ook wordt aandacht gevraagd om te bekijken op welke wijze geanticipeerd kan 

worden bij een te voorspellen (mogelijke) piekbelasting.  

Voor de langere termijn wordt het “vernevelen” van meldingen over alle meldkamers als 

oplossing gezien. Ook wordt geconstateerd dat er meer lijnen zijn dan centralisten, er is 

geen overzicht van de beschikbare capaciteit.  

Afgesproken wordt om nog enkele zaken nader te analyseren en daarna de problematiek te 
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